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uio] . l\1azornieakposiedzenia Komisji Zdrowia, Opieki Spolecznej,
Bezpieczenstwa Publicznego i Ochrony Srodowiska,
ktore odbylo si~ w dniu 17 pazdziernika 2012 roku

o godzinie 1100 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych
Przewodniczacy Radoslaw Dec. Po stwierdzeniu quorum (lista obecnosci stanowi zalacznik
nr 1 do protokolu;) odczytal proponowany porzadek obrad:

/
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian w porzadku obrad.
4. Aktualny stan prac nad wdrozeniem reforrny w zakresie gospodarki odpadami, w tym

inforrnacja w zakresie sposobu wdrozenia systemu:
a) spos6b naliczania stawek,
b) podzial terytorialny,
c) harrnonogram prac nad wdrozeniem systemu,

oraz inforrnacja w zakresie stanu opracowania stosowanych regulacji w/w zakresie.
Spotkanie z naczelnikiem Wydzialu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej p.
Hubertem Komorowskim.

5. Sprawy rozne,
6. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt. 3. przyjecie wnioskow w sprawie zmian porzgdku obrad.

Brak wniosk6w.

Pkt. 4. Aktualny stan prac nad wdrozeniem reformy w zakresie gospodarki odpadami,
w tym informacja w zakresie sposobu wdrozenia systemu:

a) sposob naliczania stawek,
b) podzial terytorialny,
c) harmonogram prac nad wdrozeniem systemu,

oraz informacja w zakresie stanu opracowania stosowanych regulacji w/w
zakresie. Spotkanie z naczelnikiem Wydzialu Ochrony Srodowiska i Gospodarki
Wodnej p. Hubertem Komorowskim.

Na wstepie w glos zabral Naczelnik Wydzialu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej
Pan Hubert Komorowski, kt6ry poinformowal 0 jakie inforrnacje zawieraja materialy
przekazane Radzie Miasta Marki dot. wdrozenia nowego systemu gospodarki odpadami.

Materialy przekazanie Radzie Miasta Marki pt. .Problematyka wdrozenia nowego systemu
gospodarki odpadami w Markach . Analiza nowych obowiazkow miasta Marki wynikajacych
z ustawy 0 utrzymaniu czystosci i porzadku w gminach". Zalacznik nr 2.

W dalszej czesci dyskusji udzial wzieli m.in.; Naczelnik Hubert Komorowski , Burrnistrz
Janusz Werczynski, Przewodniczacy Komisji Radoslaw Dec, radny Jacek Orych, radna
Agnieszka Luzynska, radny Tomasz Paciorek, Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski,
radna Danuta Stefaniak.
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W dyskusji poruszano kwestie zwiazane m.in. z; naliczaniem oplat; koniecznosc zatrudnienia
dodatkowych os6b w celu sprawnej realizacji nowych zadan ; weryfikacja deklaracji
skladanych przez mieszkancow; zmiany systemu odbioru smieci; naliczaniem oplat za
wyw6z smieci; windykacja naleznosci; rozpoczeciem kampanii informacyjnej dla
mieszkancow na poczatku 2013 roku.

Pkt 5. Sprawy rozne.

Radna Danuta Stefaniak poinformowala, iz zglosili sie do niej mieszkancy z rejonu ul.
Katowickiej i ul Poznanskiej w Markach w zwiazku z wzmozonym ruchem i predkoscia
przejezdzajacych w tym rejonie samochod6w. Radna Danuta Stefaniak zwr6cil sie do
radnych zebranych na komisji, aby rozwazyli rozne mozliwosci aby m6c rozwiazac niniejszy
problem.

Pkt. 6. Zamkniecie posiedzenia.

Przewodniczacy Radoslaw Dec 0 godzinie 1300 zamknal posiedzenie Komisji Zdrowia,
Opieki Spolecznej, Bezpieczenstwa Publicznego i Ochrony Srodowiska,
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